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هاشمی: تیم هایی مثل قطر نمی توانند برای ایران مشکل ساز باشند

مصطفی هاشمی، مربی سابق تیم ملی بسکتبال در گفت وگو با ایسنا، درباره پیروزی تیم ملی بسکتبال ایران مقابل سوریه در بازی روز پنجشنبه گفت: »تیم ملی در 

کشورمان و مقابل تماشاگران بازی می کند، وقتی هم که با برد بازی را به پایان می رساند باعث شادی همه می شود. نمی خواهم خیلی در مورد کیفیت بازی صحبت 

کنم فقط در این حد می توانم بگویم که حس خوبی از این برد به من منتقل شد و خوشحال هستم. ضمن اینکه خلاصه می توانم بگویم تیم ما بهتر بود و به برد رسید. 

معمولا این طور است که در کوارتر نخست نمی توان درک درستی از بازی به دست آورد، اما وقتی بازی به کوارتر دوم و سوم می رسد می بینید که همیشه تیم قوی تر 

بازی را مانند ایران مقابل سوریه در اختیار گرفته و نتیجه مدنظر را رقم می زند.«  او در مورد بازی فردا)یکشنبه( تیم ملی مقابل قطر نیز اظهار کرد: »واقعیت این است 

که تیم هایی مثل قطر و سوریه در حد و اندازه تیم ملی ایران نیستند. نمی گویم که نباید به آنها اصلا فکر نکرد و این حریفان را جدی نگرفت اما وقتی نگاه ما فراتر از 

آسیاست، به هیچ عنوان تیم هایی مثل قطر نمی توانند برای ایران مشکل ساز باشند. البته تاکید می کنم که باید آنها را جدی گرفت و آنالیز کرد ولی قطعا در حد و 

اندازه تیم ملی ایران نیستند.«  مربی سابق تیم ملی بسکتبال ایران گفت: »این  حرف ها را نمی گویم که خدایی ناکرده فکر کنند قصد دارم فشار را روی تیم ایران زیاد 

کنم، اما معتقدم که در آسیا تیمی در سطح ایران نیست. متاسفانه وقتی حرفی را می زنید هزاران برداشت اشتباه از آن می شود.« 

حدادی: سوریه برای ما ناشناخته بود

حامد حدادی در مورد پیروزی تیم ملی بســـکتبال مقابل سوریه در مرحله نخست 

انتخابی کاپ آســـیا اظهار داشت: »در درجه اول از همه کسانی که در این شرایط 

آب و هوایی به ســـالن آزادی آمدند، تشکر می کنم. امیدوارم در بازی های بعدی، 

سالن پرتر شود چون به حمایت بیشتر مردم نیاز داریم.«  ملی پوش بسکتبال ایران 

ادامه داد: »بازی خوبی بود. در کوارتر اول کمی حریف برای ما ناشناخته بود و بد بازی 

را شروع کردیم. ما رفته رفته سوار بر بازی شدیم و اختلاف را زیاد کردیم.«  وی ادامه 

داد: »در نیمه دوم، دفاع ما خیلی بهتر شد و بهتر هم حمله کردیم. شوت های بدون 

استرسی زدیم که بیشتر آنها گل شد.«  حدادی گفت: »امیدوارم با آنالیز کادر فنی 

و تمرکز بازیکنان، بازی خوبی مقابل قطر انجام دهیم و برنده از زمین خارج شویم.« 

دراگان اسکوچیچ، سرمربی جدید تیم ملی ایران در ادامه 

برنامه هایـش بـرای بررسـی وضعیـت بازیکنـان ملی پوش، 

راهـی بلژیک شـده تا از نزدیـک وضعیت لژیونرهای ایرانی 

حاضر در لیگ این کشـور را بررسـی کند. او در نخسـتین 

روز حضورش راهی باشـگاه یوپن شـد تا با امید ابراهیمی 

و سـعید عزت اللهـی، دو هافبـک ایرانـی ایـن تیـم دیـدار 

کـرده و از مربیـان آنهـا نیـز وضعیـت ایـن دو بازیکن را جویا 

شـد. اگر چـه بازیکنانـی چون کاوه رضایـی، علی قلی زاده 

و میـلاد محمـدی در رقابت هـای ایـن فصـل لیـگ بلژیک، 

نمایـش خوبـی داشـته اند امـا ابراهیمـی و عزت اللهـی بـا 

انتخـاب یوپـن در مسـیر پیشـرفت قـرار ندارنـد و بـه همراه 

ایـن تیـم نتایـج خوبی کسـب نکرده اند. 

     انتخاب اشتباه پورعلی گنجی

ــک  ــال بلژی ــی فوتب ــای قدیم ــزء تیم ه ــن ج ــگاه یوپ باش

محســوب نمی شــود و این باشــگاه در ســال 1945 و پس 

از پایــان جنگ جهانــی دوم تاســیس شــد. یوپــن در تاریــخ 

75  ســاله خــود هیــچ موفقیتــی در لیگ این کشــور کســب 

نکــرده و نخســتین بار در فصــل 2011-2010 حضــور در 

لیــگ دســته  اول ایــن کشــور را تجربــه کــرد؛ البتــه آنها پس 

از یــک فصــل بــه لیــگ دو ســقوط کردند و در ســال 2017 

دوبــاره موفــق شــدند حضــور در لیــگ برتــر را تجربــه کنند. 

ایــن شــهر 20 هــزار نفــری و کم ســر و صدا در ســال 2012 

از ســوی آکادمــی قطــری اســپایر بــرای تاســیس یکــی از 

شــعب ایــن آکادمــی در فوتبــال اروپــا انتخــاب شــد و بــا 

خریــد باشــگاه یوپــن، برنامه هــای درازمدتــی را بــرای 

اســتعدادیابی و پــرورش بازیکنــان آینــده دار قاره هــای 

ــپایر  ــران اس ــد. مدی ــاز کردن ــگاه آغ ــن باش ــف در ای مختل

بیــش از آنکــه به دنبــال موفقیــت در لیــگ بلژیــک و 

ــر  ــه فک ــند، ب ــگ باش ــن لی ــب در ای ــه ای مناس ــب رتب کس

ســرمایه گذاری های خــود روی بازیکنــان مســتعد فوتبــال 

دنیــا و بهره بــرداری از آن در ســال های آینــده هســتند و از 

ــه سیســتم مــدرن  ــرای ورود ب یوپــن به عنــوان دروازه ای ب

ــد.  ــتفاده می کنن ــا اس ــال اروپ فوتب

مرتضی پورعلی گنجی، نخستین بازیکن ایرانی بود که با 

امیدهای زیادی راهی یوپن شد. مدافع ملی پوش ایران 

که در السد، یکی از تیم های بزرگ لیگ قطر توپ می زد 

برای برآورده شدن آرزویش که بازی در فوتبال اروپا بود به 

پیشنهاد یوپن پاسخ مثبت داد و پیش از جام جهانی 2018 

به این تیم پیوست. رویاهای پورعلی گنجی اما خیلی زود 

رنگ باخت و او در طول حدود نیم فصل حضورش در این 

تیم تنها هفت بار در ترکیب یوپن قرار گرفت. این مدافع 

ملی پوش خیلی زود به لیگ قطر برگشت و این بار العربی 

را برای ادامه فوتبالش انتخاب کرد. با توجه به اینکه هر 

دو تیم زیر نظر آکادمی اسپایر فعالیت می کنند نقش این 

آکادمی در بازگشت پورعلی گنجی به قطر پر رنگ بود.

 

     سکونشینی عزت اللهی

ابراهیمــی و عزت اللهــی در ابتــدای ایــن فصــل تصمیــم 

بــه حضــور در ایــن تیــم بلژیکــی گرفتنــد و البتــه اهــداف 

متفاوتــی از ایــن انتخــاب داشــتند. ابراهیمــی 32 ســاله 

کــه ســال های پایانــی فوتبالــش را ســپری می کنــد پــس 

ــی  ــورت قرض ــر به ص ــور در العربی قط ــل حض ــک فص از ی

راهــی یوپــن شــده و احتمــالا در پایــان فصــل دوبــاره بــه 

تیــم ســابقش برمی گــردد. امیــد در ایــن فصــل 18 بــازی 

بــرای یوپــن انجــام داده و در بیشــتر بازی هــا یکــی از 

نفــرات اصلــی تیمــش بــوده اســت. البتــه این تیــم بلژیکی 

در لیــگ، اوضــاع چنــدان خوبــی نــدارد و پــس از انجــام 

ــا  26 مســابقه در رده ســیزدهم جــدول قــرار دارد. آنهــا ب

توجــه بــه اینکــه تنهــا چهــار هفتــه تــا پایــان فصــل عــادی 

مســابقات باقی مانــده و اختــلاف 9 امتیــازی کــه با ســرکل 

بروخــه قعــر جدولــی دارنــد، در خطــر ســقوط نیســتند و 

فصــل آینــده را نیــز در لیــگ برتــر حضــور خواهنــد داشــت. 

اوضـاع بـرای عزت اللهـی امـا کامـلا متفـاوت بـوده و او کـه 

نخسـتین تجربـه لژیونـر شـدنش در تیـم جوانـان اتلتیکـو  

مادریـد بـود پـس از تجربـه بـازی در چندیـن تیـم روسـی و 

حتـی ردینـگ انگلیـس در آغاز این فصـل به صورت قرضی 

به بلژیک رفت تا شـاید در این تیم نه چندان مطرح بتواند 

فوتبالـش را احیـا کنـد امـا در این مـدت فقط در یک دیدار 

و آن هـم 67 دقیقـه فرصـت بازی در ترکیب تیم را به دسـت 

آورد و در اکثر مسـابقات حتی در فهرسـت 18 نفره تیمش 

نیـز حضـور نـدارد و به یک سکونشـین تبدیل شـده اسـت. 

جالـب اینکـه هافبـک ایرانی یوپن هنوز هم بیشـترین آمار 

بازی هایـش در تیـم مربـوط بـه ملوان بندرانزلی اسـت و در 

هیچ کدام از 7 تیمی که پس از جدایی از این تیم شمالی 

عضویـت داشـته، بیـش از 18 بـازی انجـام نـداده اسـت. 

عزت اللهـی کـه در زمان مربیگری کارلوس کی روش، یکی 

از بازیکنـان مـورد علاقـه این مربی پرتغالی بود در ماه های 

اخیـر همچنـان بـه رونـد نزولـی خـود ادامـه می دهـد و بـا 

ادامه این شـرایط بعید نیسـت که اسـکوچیچ نیز علاقه ای 

بـه اسـتفاده از بازیکـن سکونشـین تیمـی همچـون یوپن، 

نداشـته باشد. 

بهبهانهدیداراسکوچیچباابراهیمیوعزتاللهی

افول لژیونرهای ایرانی در یوپن

دستور سلطانی فر به فدراسیون پزشکی درباره کرونا

در پی دیده شدن شواهد بیماری کرونا مسعود سلطانی فر، وزیر ورزش و جوانان 

به فدراسیون پزشکی ورزشی دستور داد با ستاد پیشگیری و مقابله با بیماری 

کرونا که با دستور دولت و محوریت وزارت بهداشت تشکیل شده همکاری کامل 

داشته باشند. در بخشی از دستور وزیر ورزش و جوانان به سرپرست فدراسیون 

پزشکی ورزشی آمده است: »حفظ سلامت ورزشکاران، قهرمانان و تماشاگران 

از اولویت های جدی شـــما برای پیشـــگیری و مقابله با بیماری کرونا باشد و 

به خصوص در مسابقات لیگ در رشته های مختلف با همکاری سایر دستگاه ها 

و وزارت بهداشت تمهیداتی جدی برای رعایت ایمنی محیطی و سلامت تیم ها 

و تماشاگران داشته باشید.« 

محمدی: لیاقت رفتن روی سکوی جهانی را داشتیم

غلامرضا محمدی، سرمربی تیم ملی کشتی آزاد در گفت وگو تسنیم با اشاره به 

ســـوم شدن تیم ملی کشتی آزاد در مسابقات جهانی 2019 نورالسلطان بعد 

از مثبت شدن دوپینگ دو کشتی گیر سنگین وزن جهانی اخیر، عنوان کرد: 

»شبی که چند بار به من گفتند تیم سوم شده و آماده شدم روی سکو بروم و بعد 

دوباره گفتند که تیم ما چهارم جهان شده، خیلی به همه ما سخت گذشت ولی 

خدا خیلی بزرگ است. تیم ما لیاقتش را داشت که در جهانی نورالسلطان روی 

سکو برود که حالا این اتفاق افتاد و به حق مان رسیدیم. در چهار مسابقه جهانی 

2009، 2010، 2011 و 2019 سرمربی تیم ملی کشتی آزاد ایران بوده ام و 

خدا را شکر که در سه دوره آن روی سکو رفته ایم.«  سرمربی تیم ملی کشتی آزاد 

در مورد کسب سهمیه سنگین وزن المپیک اظهار داشت: »اتفاق خوبی بود. 

حالا برای کسب سهمیه تمرکزمان روی سه وزن خواهد بود و قطعا تمرکز کردن 

روی سه وزن بهتر از چهار وزن است و این می تواند به ما کمک کند. این اتفاق 

را به فال نیک می گیریم و حال تلاش می کنیم که در مسابقات قهرمانی آسیا 

هم عملکرد خوبی داشته باشیم. بعد از آن تمام تمرکز ما روی کسب سه سهمیه 

باقی مانده خواهد بود.«  محمدی در مورد اینکه محمد بنا بعد از مسابقات قهرمانی 

آسیا در هند گفت »به ما گفته بودند امتیاز مسابقات قهرمانی آسیا در المپیک 

محاسبه می شود اما این طور نبود«، گفت: »من هنوز درست نمی دانم قهرمانی 

آسیا رنکینگی است و یا آیا امتیازش تاثیری در المپیک دارد یا نه. تا به هند نروم 

و پرس وجو نکنم، خیالم راحت نمی شود که این مسابقه جزء سیستم رنکینگ 

اتحادیه جهانی هست یا نه. من هم دیدم در خبرها آمده بود مسابقات آسیایی 

جزء رنکینگ نیست، اما یکی از دوستان به من پیام داد که این مسابقات رنکینگی 

است. ما طبق اهدافی که خودمان داریم پیش می رویم و تمرکزمان روی کاری 

است که می خواهیم انجام دهیم. طبق برنامه ای که در اوزان مختلف داریم و آن 

چیزی که به نفع کشتی ماست، کارمان را انجام می دهیم. اگر بخواهیم ذوب 

در رنکینگ شویم، از اهداف مان باز می مانیم.« 

منهای فوتبال

سیامک خاجی
  روزنامه نگار

آرتتا: می توانستیم بیشتر گل بزنیم

میکل آرتتا، سرمربی آرسنال پس از برتری یک بر صفر تیمش مقابل المپیاکوس در 

لیگ اروپا گفت: »روزبه روز پیش  می رویم چون در فرآیندی که در پیش گرفته ایم، 

می خواهم در خیلی چیزها پیشـــرفت کنیم. در این بازی چیزهای زیادی دیدم 

که مانع از این شد تا بیشتر بر بازی تسلط داشته باشیم و موقعیت های بهتری را 

روی دروازه المپیاکوس خلق کنیم. المپیاکوس هم بازی جسورانه و متعهدانه ای 

را از خود به نمایش گذاشت. نتیجه واقعا خوبی کسب کردیم چون کسب پیروزی 

خارج از خانه در لیگ اروپا خیلی دشوار است. بابت به نمایش گذاشتن چنین 

عملکردی در این ورزشگاه، باید برای این کار بازیکنان مان ارزش قائل شویم. در 

10 دقیقه اول به دردسر افتادیم و توپ ها را به سادگی از دست می دادیم. پس 

از آن کم کم کنترل بازی را در اختیار گرفتیم و موقعیت هایی که می خواســـتیم 

را خلق کردیم. در نیمه دوم جدا از ضربات شروع مجدد، در خط دفاع عملکرد 

بهتری را ارائه کردیم و بازی را در نیمه حریف بهتر تحت کنترل داشتیم و حتی 

فرصت زدن گل های بیشتر را هم داشتیم.« 

سولشر: تمرکز نداشتیم و توپ هم خوب نبود

اوله گنار سولشر، سرمربی منچســـتریونایتد بعد از توقف یک - یک تیمش برابر 

بروخه بلژیک در لیگ اروپا گفت: »این یک بازی دشـــوار برابر تیم خوب و منظم 

بود که فوتبال خوبی بازی می کرد. فکر نمی کنم این یکی از بهترین بازی هایی 

باشـــد که هر کســـی از تیم من دیده. کمی در بازی اشتباه داشتیم و تمرکز هم 

نداشـــتیم اما شـــرایط زمین و توپ باعث شد سختی کار ما شد. می توانید یکی 

از این توپ ها را بگیرید و امتحان کنید. توپ خیلی سریع است و سرعت زیادی 

دارد و انگار روی چمن مصنوعی بازی می کردیم. البته این شـــرایط برای دو تیم 

یکسان است اما شرایط خوب نبود. به هر حال گل های عجیبی برای هر دو تیم 

به ثمر رســـید. گل آنها از محوطه جریمه و یک ضربه ایســـتگاهی از وسط به ثمر 

رســـید، بنابراین احتمالا عدم تمرکز تیم من در آنجا وجود داشـــت. ما در حال 

حاضر بازی های زیادی انجام داده ایم. یک گل خارج از خانه به ثمر رســـاندیم 

که خوب بود، یک تســـاوی هم کســـب کردیم. ما هفته آینده به خانه می رویم و 

امیدوارم که کار را تمام کنیم.« 

کونته: اریکسن می تواند بهتر از این باشد

آنتونیو کونته، سرمربی اینترمیلان درباره پیروزی 2 بر صفر شاگردانش مقابل 

لودوگورتس بلغارستان گفت: »در نیمه اول سرعت بازی بسیار پایین بود و ما 

خود را با وضعیت بازی حریف تطبیق دادیم. در نیمه دوم از نظر ریتم و شدت 

در بازی تغییر کردیم و توپ را سریع تر به گردش درآوردیم. گل زدیم و شانس 

گلزنی به وجود آوردیم. در لیگ اروپا از سیســـتم چرخشی استفاده می کنیم 

و با اســـتفاده از این رقابت ها می توانیم به بازیکنانی که از لحاظ زمانی بازی 

زیادی نکرده اند، فرصت بدهیم. نباید فراموش کرد اگر با یک ترکیب مشـــابه 

در روزهای پنجشنبه و یکشنبه بازی کنیم، تیم از نظر سطح فیزیکی و روحی 

دچار مشـــکل می شود. اریکســـن خوب بازی کرد اما می تواند حتی بهتر از 

آنچه از او دیدیم، ظاهر شـــود. به خاطر گلی که به ثمر رساند، خوشحالم زیرا 

گلزنی باعث اعتمادبه نفس بیشـــتر می شود. اریکسن هنوز به بهترین شرایط 

فیزیکی خود نرســـیده و باید ریتم و آمادگی ســـال های قبل خود را به دست 

آورد، اما ما آرام هستیم.« 

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

مصاحبهتازهگازتادلواسپورتبااسطورهفوتبالایتالیا

بوفون: یووه و لیورپول بهترین تیم های جهان هستند

حرکت جنجالی جانلوئیجی بوفون 

دروازه بان و اسطوره فوتبال ملی و 

باشگاهی ایتالیا در رسانه های جهان 

بازتاب زیادی داشته است. طبق 

گزارش های منتشر شده او در هنگام مصاحبه با یک خبرنگار چینی هرچند 

به شوخی اما به هرحال با ادبیاتی نژادپرستانه وی را متهم به آلودگی به ویروس 

کرونا می کند و از آن فاصله می گیرد. چینی ها پس از شیوع این بیماری و برخورد 

سیاسی بعضی از کشورهای جهان به شدت نسبت به این موضوع حساس 

شده و بارها اعلام کرده اند که با رفتارهای نژادپرستانه و کنایه آمیز و البته توأم 

با سیاه نمایی برخورد خواهند کرد. پس از این اتفاق بوفون واکنش نشان داد 

و گفت در آن شرایط باز هم همان حرف ها را می زد و بس. توهین نبوده و تنها 

خواسته با خبرنگاران چینی شوخی کند. 

نشریه گازتا دلواسپورت در پی جنجالی شدن رفتار بوفون با او مصاحبه کرده و از او 

درباره این اتفاق و البته آخرین اخبار درباره زندگی حرفه ای اش سوال کرده است. 

اتفاقاخیرمنظورمخبرنگارچینیجنجالیشدهوالبتهباعثحجم

عظیمیازانتقادهاازسویچینیهاعلیهشماشدهاست.

برای من بسیار عجیب است. من واقعا توهین نکردم، همیشه خبرنگاران چینی 

حضور دارند و این بار فقط یک نفر بود و من خواستم با او شوخی کنم. فکر 

نمی کردم این گونه شود و اگر به زعم آنها توهینی صورت گرفته عذرخواهی می کنم. 

اوضاعحرفهایبوفوندرچهحالاست؟

من مشکلی برای ادامه کار ندارم، اما متوجه دستورات باشگاه هستم. از دید 

من یوونتوس یک خانه امن است و فوتبال ایتالیا جایی است که می تواند به 

آن خدمت کند. 

بهنظرمیرسدبهطورضمنیشایعهمذاکرهبافدراسیونفوتبال

ایتالیاراتاییدمیکنی!

نه هرگز این طور نیست، من برای ریاست فدراسیون فوتبال ایتالیا خیز بر نداشتم 

و در این مورد هیچ برنامه ای ندارم. اگر کاری از دست من بر بیاید برای تیم ملی 

انجام خواهم داد، در غیر این صورت نیازی نیست که حتما یکی از مقامات 

فدراسیون باشم. اگر لازم بود این کار را می کردم. مثل کاسیاس که دوست دارد 

به فدراسیون کشورش کمک کند و برای او هم آرزوی موفقیت دارم. 

آیااینصحتداردکهبیشاز۵۰درصدسهامآدیداسدرایتالیا

توسطشماخریداریشدهاست؟

این هرگز صحت ندارد، دروغی است که رسانه ها آن را ساخته اند و خودشان 

هم باور کرده اند. دلیلی ندارد من چنین سرمایه گذاری ای 

انجام بدهم. برای من همه چیز یعنی فوتبال و وقتی نتوانم 

از فوتبال لذت ببرم به مرگ خود نزدیک شده ام. من علاقه ای 

به اقتصاد و سرمایه گذاری ندارم. 

چهپیشبینیایازقهرمانیدرلیگ

قهرمانانداریدودرحالحاضربهترینتیم

باشگاهیدراروپاچهتیمیاست؟

به عقیده من رئال مادرید یک مدعی جدی در 

لیگ قهرمانان اروپاست اما کار بسیار سختی 

در پیش دارد. در کل فکر می کنم یوونتوس و 

لیورپول در کنار هم بهترین تیم های باشگاهی 

در جهان هستند و انسجام آنها مثال زدنی است. 

مصاحبه  روز

بابک سرانی آذر
 مترجم

نسیم شیرازی
 روزنامه نگار

  گفت وگو

تیم ملی بسکتبال ایران در نخستین بازی خود از مسابقات 

انتخابی کاپ آسیا 2021 در سالن فدراسیون بسکتبال به 

مصاف سوریه رفت و با نتیجه 94 بر48 به پیروزی رسید. تیم 

ملـــی ایران در یک بازی برتر با نتایج 17 بر 15، 28بر13، 

24 بـــر 9 و 25 بر 11 حریف خود را از پیش رو برداشـــت. 

حامـــد حدادی با 14امتیاز، 14 ریباند، 9 پاس گل و پنج 

دفاع، موثرترین بازیکن ایران بود. ایران در دومین بازی خود 

از ساعت 16 روز یکشنبه با قطر روبه رو می شود که حریف 

ســـختی برای شاگردان مهران شـــاهین طبع خواهد بود. 

سرمربی ایرانی تیم ملی بسکتبال البته از بازی شاگردانش 

در بازی اول راضی است و برای دیدار حساس یکشنبه هم 

برنامـــه ای تاکتیکی درنظر گرفته تا تیمش دومین پیروزی 

متوالی خود را کســـب کند و البته چشم به حمایت بهتر و 

بیشتر تماشاگران هم دارد. 

شاهین طبع که در این بازی ها »صمد نیکخواه بهرامی« را 

به دلیل مصدومیت در اختیار ندارد درباره دیدار با سوریه 

به »فرهیختگان« گفت: »ســـطح بازی با سوریه خوب بود و 

بچه ها خیلی عملکرد خوبی داشتند. سوریه همان تیمی 

بود که ما را در بازی های آسیایی اذیت کرد ولی دیدیم که 

در ایـــن بازی ها بچه ها روان تر بازی کردند و توپ و میدان 

را در دست گرفتند.« 

وی درباره بازی حساس فردا بیان کرد: »بازی روز یکشنبه 

با قطر قطعا بازی سختی است چراکه این تیم خیلی بهتر از 

سوریه است و با برنامه به زمین می آید اما امیدوارم با مزیت 

برخورداری از میزبانی و حمایت و حضور تماشاچیان بتوانیم 

امتیاز لازم را از این بازی بگیریم.« 

سرمربی تیم ملی بسکتبال با اشاره به استقبال نه چندان 

جالب از بازی اول ادامه داد: »چون میزبان هستیم انتظارم از 

مردم و علاقه مندان به بسکتبال این است که برای تماشای 

بازی ها بیشـــتر استقبال کنند، البته روز پنجشنبه هوا هم 

خـــوب نبود ولی ما منتظر تماشـــاچیان و علاقه مندان در 

ورزشگاه هستیم.« 

وی درباره مصدومیت صمد نیکخواه بهرامی و نبودن او در 

این مسابقات افزود: »این بازیکن خوب تیم ملی مصدومیت 

داشـــت ولی جایگزین برایش داشتم و ترجیح دادم در این 

رقابت ها اســـتراحت کند تا در ادامه با سلامتی و آمادگی 

بیشتر در مسابقات حاضر شود.« 

شـــاهین طبع در پاسخ به این سوال که ایران چقدر شانس 

قهرمانی در این مسابقات را دارد عنوان کرد: »از الان خیلی 

زود است که نظر بدهم چراکه تیم ها ساده نیستند و مقابل 

قدرت هایی چـــون اندونزی باید به میدان برویم ولی تمام 

تلاش و تمرکزمان این است که دست پر از مسابقات خارج 

شـــویم. البته امیدوارم زودتر تکلیف صعود به کاپ آســـیا 

مشخص شود تا بتوانیم از استعداد جوان ترها بهره بیشتری 

بگیریم.« 

وی کـــه پیش تر گفته بود ایـــن بازی ها تمرین و بازی های 

تدارکاتی خوبی برای پیش از المپیک اســـت، در این باره 

اظهـــار کرد: »این بازی ها می توانـــد تیم را برای حضور در 

المپیک هماهنگ تر کند و فرصت خوبی برای استفاده از 

جوان تر ها هم هست و فضای اردویی و کمپ و بازی هایی 

که می خواهیم داشته باشیم را در همین بازی ها داریم که 

این فرصت خوبی است.« 

سرمربی تیم ملی بسکتبال در پایان خاطرنشان کرد: »برای 

موفقیت بازیکنان قدرتمند در تیم ملی بزرگســـالان خیلی 

چیزها دخیل اســـت، از پرورش خوب بازیکنان در کشور تا 

برگزاری تورنمنت ها و اردوها و تمرینات خوب در باشگاه ها 

در تمام رده های سنی بسیار مهم است و خدا را شکر ما در 

بسکتبال اردوهای خوبی را در بخش بزرگسالان داریم که 

نتیجـــه آن را در همین بازی ها هم دیدیم و به امید خدا در 

ادامه مسابقات باز هم خواهیم دید.« 

شاهینطبعدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:شاگردانمعملکردخیلیخوبیمقابلسوریهداشتند

به استقبال بهتر تماشاگران نیاز داریم


